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Kinnitati muudetud päevakord. 
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1. Hoolekogu protokollija valimine 
 
Ettepanek valida protokollijaks: Triin Majori 
HÄÄLETUS: kõik poolt 
OTSUS: protokollijaks valitud Triin Majori 
 
 

2. Külalised 
- Anett Roosalk - Noorsootöötaja Peetri piirkonnas. Noorsootöö ülevaade koostööst ja 

edusammudest meie piirkonnas. 
On sel ametil uus, varasemaid kogemusi vähe kuid õpib juurde ja töötab selle nimel, et 
saaks paremini. Kooli kollektiiviga Peetris sujub koostöö hästi, lapsevanematega pole 
kontakti olnud, lastega kontakt hea ja kõik läheb sujuvalt.  
Kas Peetris võiks olla noorte tuba/ keskus? Võiks ja peaks olema mingi tegevus 
noortele peale kooli. Aune vastas, et kutsuvad noored veel kokku ja uurivad nende 
soove ja vajadusi. Peetri noori käib nii Järva-Jaani kui Koeru noortekeskusetes kuid 
viimastel aegadel on sinna vähe jõudnud.  
24.märts kutsutakse noored kokku. Koos Aune, Järva-Jaani ja Koeru 
noorsootöötajaga.  Anetil on kuni 5.nda klassini noorte info ja kontaktid olemas. Need 
Peetri ja lähiümbruse noored, kes ei käi siin koolis, nendega ei ole kontakti. 
Siim:  Kas meil on teada need lapsed, kes on 6.kl + ja käivad mujal koolis? Neid peaks 
ka kaasama, et peale koolipäeva saaksid samuti Peetris rakendust. Aune: Jah, peaks.  
 
Arutelu, et oleks vähemalt 1 päev nädalas kui noorsootöötaja oleks Peetris ja tegeleks 
lastega peale kooli kuni õhtuni.   
Koormust Järva-Jaani ja Peetri vahel ei ole võimalik muuta, Jaanis suur koormus. 
Reeli: Ka lapsevanemad võiks öelda, mis nad näevad, et mis tegevusi võiks lastel olla? 
Maaja: Lapsevanemad on kooli poolt küsinud alati huviringe. Seni on näha, et laste 
huvi kaob poole aasta pealt ära.  Koolilastel oli huvi näiteks ka sel õppeaastal 
robootika ringi osas. Vanemad olid nõus ka rahaliselt panustama kuid õpetajal polnud 
huvi. 
Lapsed on huvitunud ka võrkpallist, täiskasvanutega koos mänguks on nad liiga 
väiksed, kuid eraldi õpetajat pole.  
Aune: Noosootöö kvaliteedi hindamine- tulevad piirkonniti küsimustikud. Anett 
kaardistab huviringid. Huvihundis ei ole infot Peetri kohta.  
 
Piret Sapp - Järva Valla Hariduse peaspetsialist- Järva Valla hariduse väljavaadetest 
nii alus-, huvi kui põhihariduse suunades. Haridusspetsialistile tulid vastuste 
andmiseks toeks vallavanem Toomas Tammik ja abivallavanem Siim Umerov. 
Tõsiselt vaadatakse laste arvusid. Oleme kahanev piirkond. Kas lapsed tulevad siia 
lasteaeda, kooli? Viimane kooli küsitlus oli, et pannakse pigem  mujale, mitte Peetri 
kooli. Valitakse Paide suund- huviharidus.  Kui alla 20 õpilase langeb koolis laste arv, 
siis pole jätkusuutlik. Peab tegema valikuid.  
Lasteaia osas – töötajate struktuur muutub, sügisest tuleb uus alushariduse struktuur, 
1-3.a lapsele hoid õpetajaga mitte hoidjaga, lasteaed alates 3.a.-7.a. Üldine suund- pole 
haridusega õpetajad, tuleb 1+ 2 süsteem. Hetkel kolm rühma, täituvus Peetrike 12 last, 
Väike Peeter 15 last, Suur Peeter 16 last. Suund-  olemasolevad ja tööle jäävad 
õpetajad saaksid kõrgemat töötasu.  
Sel aastal kooli tuleviku osas otsuseid ei tehta, võibolla uuel aastal, vanemad on kooli 
jätkusuutlikkuse/ saatuse otsustajad.  



Triin: Kas sügisest on plaanitud Peetri lasteaias kollektiivi muutused ja minna 1+2 
süsteemile? Piret:  Hakatakse arutama 1+2 üleminekut ja ka projektiõppele 
üleminekut.  
Oleneb kuidas on valmisolek kuid pigem võiks olla kolme aasta jooksul.  
Triin: Kas sügisel on oodata koondamisi lastaias? Lõpetamas 14 last, kui palju on 
peale tulemas? Rühmas võib olla kuni 20 last. Peab analüüsima kas lapsi on kolme või 
kahe rühma jagu. Annela: Hetkel 5 last peale tulemas.  
Triin: Vald on öelnud, et koondamisi ei ole  1+ 2 puhul tulemas. Nüüd kiirustatakse. 
Piret: Ei ole survet sügiseks. Kuid kaua venitada ei saa. Kogu vallas peaks ühtlaselt 
minema. Huvihariduse puudumine kohapeal teeb kooli olukorda raskemaks.  
Arutelu ka huvihariduse teemadel. 
Toomas: Tulevikusuunad. Peetri ja Ambla on kaks väiksemat. Ka Peetri kooli tulevik 
on küsimärgi all. Lõpuks panevad numbrid kõik paika.  
Triin: Mis on sügiseks Peetri kooli prognoos? Annela: Lõpetab 3 ja tuleb juurde 3, 
laste arv jääb 25.  
Piret: Mai kuu lõpuks komplekteeritakse rühmad.  
Kaidi: Kuidas see lastele mõjub kui nii erinevad vanused koos rühmades on?  
Piret: Kuna täituvus on 50-60% siis ei ole kohal palju, on hea seltskond. 
Reeli: Enamus aja on lapsed ikka lasteaias, suve periood viib keskmise nii alla. Olen 
ise lasteaias töötanud ja oskan öelda, et õpetajana on liitrühmas väga raske. Eriti kui 
on erivajadustega lapsed siis raskem. Olenemata kõrgemast palgast, põletab suurem 
koormus kiiremini õpetaja läbi kui väiksem palk ja normaalselt komplekteeritud 
rühmad. 
Kady: Meie väiksed rühmad on meie tugevuseks.  
Triin: Järva vallas on kohatasude soodustused kadunud, see on kindlasti üks põhjus, et 
miks ei tule enam Paide poolt lapsi niipalju kui varem. Paide linn taastas soodustused, 
Järva vallas teise ja kolmanda lapse soodustused puuduvad. 
Toomas: Kuna riiklikud peretoetused on vähenenud, siis me võtame suuna, et 
soodustused tagasi tuua. Luua soodustused eelkõige oma valla lastega.  
Toomas: Mis on teie nägemus nt. 2040.aastaks Peetri kooli osas? Vaadates numbreid?   
Piret: Paari aasta taguse uuringu tulemusena ütlesid vanemad, et alates 10 last klassis, 
vanemates klassides alates 15 last.  
Piret: Mis rõõmu pakub? Mis muret teeb? Positiivne, et meil on Peetris väiksed 
rühmad.  
Toomas: Peetri lasteaia hoone läheb remonti, sügisel parem keskkond.   
Kaidi: Lasteaia esine vesi. Teenust on teavitatud korduvalt, probleemiga pole 
tegeletud.  
Toomas: Teede ja platsidega tegeleb teede spetsialist, see pole Teenuse rida, olenevalt 
probleemist. Teenused võiks selle info otse õigesse kohta edasi anda. Vallale tuleb sel 
aastal uus teehoiukava. Sinna saab ettepaneku teha. 
Liisi: Millised tööd tehakse remondi käigus? Toomas: Fassaad, avatäited, 
ventilatsioon.  
Kady: Mis ajal? Toomas: Hange läheb sel nädalal üles, juuni alguses saab minna 
lepingut sõlmima. Suvel ehitustööd. 
Triin: Miks hange viibinud on? Toomas: Ei oska öelda, kas on viibinud. Eraldi luba on 
selle investeeringu jaoks varem võetud. Inimressurssi on vähe olnud. 
 
Külalised Piret, Anett, Aune, Siim ja Toomas lahkusid koosolekult. 
  



3. Hoolekogu tööplaani koostamine  
 
MAI kuu koosolek 

 
- õpetajate töötasustamise põhimõtete dokumendile hinnangu andmine, Annela Tammiste 
- Lasteaia uute koosseisude kinnitamise protsessi info, Järva valla hariduse peaspetsialist 
- Lasteaia sünnipäeva organiseerimine hoolekogu poolt  
- kooli kokkutuleku arutelu 

 
AUGUSTI kuu koosolek 

- kooli õppekava ülevaatamine 
- eelarvekava tutvustus 

 
 

4. Ülevaade 2025/2026.a lasteaia koosseisust 
Annela: Ametikohad – lasteaia koha pealt me ei tea. 01.maiks võiks kodusete laste 
vanemad anda info, kes tulevad Peetri lasteaeda. Kollektiivi koha pealt on mitteametlik 
info, et õpetajate arv 2,2 (1-3.klass üks ametikoht, 4-6. klass teine ametikoht). Pireti 
soov, et koosseisu kärpimiste arvelt tõuseb õpetaja töötasu (soov 2200€ täiskoha puhul). 
Peetrisse on sooviavaldusi kolm, teiste koolide valiku põhjused huviringid, töö.  
Laste sündivus kõigub.  
Kui te teate vanemaid, kellel on väiksed lapsed kodus siis öelge ka neile, et pange 
lapsed lasteaia nimekirja.  
Mida kool on teinud, et lapsed siia asutusse tuleks? Eelkool. Huvi on tuntud 
koduõppe osas, kuid veel kedagi pole. Rajaleida reklaamib meid kui otsitakse väikest 
kooli.  Maaja: Rajaleidjas tehakse massiliselt väikeklassi otsuseid.  
Kas on plaanis avatud uste päevi korraldada? Jah, esimesse klassi tulijad, ilmselt 
maikuus. Lasteaias? Meil ei käida tutvumas, tullakse lihtsalt kohale. Mai kuus on 
Peetris olnud uutele lapsevanematele infopäev. 
Kui palju peaks lapsi mai kuuks nimekirjas olema, et kolmas rühm säiliks? Annela: 
Võiks olla 10. 
Merili: Kas võiks meie lasteaeda ka sotsiaalmeedias rohkem esile tuua? Jah. Eeldab, et 
õpetajad ise ka aktiivselt kaasa teeks ja sisu looks. Nõusoleku küsimine vanematelt laste 
piltide kasutamisel sotsiaalmeedias.  
Kas logopeed ja eripedagoog on olemas koolis/lasteaias? Jah, on olemas kuid nad ei 
ole kooli kodulehel üleval.  
Kas eripedagoog teeb kõikide lastega „mängu läbi“? Ei, sel aastal tegeleb vaid vajaduse 
põhiselt.  Logopeed täiskohaga 50/50 kool ja lasteaed.  

5. Peetri Kooli Lasteaia uuendatud õppekava kinnitamine. Reeli tutvustas uuendusi ja 
muudatusi. Lühidalt: eemaldati aegunud info, kiusamisest vaba lasteaeda igapäeva 
praktikas ei käsitle, laste õues vastu võtmise nõude eemaldasime (koroona ajutine 
meede), õuesõppe kava paindlikumaks muutmine, lisati kaasava hariduse punkt mis on 
uues õppekavas. Kas on midagi lisada? Ei olnud arvamusi.  

6. Jooksvad küsimused 
- parkimine. Mure, et ei mahu. Alati saab kaugemale parkida. Köögi esise kinni 

parkimine, auto käima jätmine on probleem, mõni töötaja pargib ise söökla ukse ette. 
Alati saab lapsevanem ka ise otse Järva Teenusesse pöörduda kui on murekohti. Siis 
on kõlapind ka laiem. 



- lastega väljas käimine. Lastega võiks väljaspool lasteaeda ka jalutada. Käiakse 
pargis, vanadekodu ringis, virgestusalal jmt. Suured käivad virgestusalal hommikuti 
jooksmas. Käiakse piisavalt, kuigi see Eliisi kirjelduses alati ei kajastu. 

- infovahetus lasteaia siseselt ja vanematele. Laste vaheliste konfliktide osas rohkem 
infot vanematele. Kuupäevade muutused kalendris vanematele üle teavitada, Eliisis 
paremini teavitada.  

- lasteaia remont. Tehtavad tööd fassaad, avatäited, ventilatsioon. Mis ajal? Hange 
läheb sel nädalal üles, juuni alguses saab minna lepingut sõlmima. Suvel ehitustööd. 
Sügiseks peaks valmis saama. Siseviimistlust vms ei ole selle sees. 
Mida selle aasta remondiplaan sisaldab? Selle kohta pole infot, arvatavasti see suur 
ehitustöö on ainus. 

- logopeed lasteaias. Jah, on olemas kuid nad ei ole kooli kodulehel üleval.  
- lasteaia töökorraldus 2025 sügisest. Vastus eespool protokollis.  
- lasteaia sünnipäeva organiseerimine. Kutsuge kohalikke ettevõtjaid, kutsuda endiseid 

töötajaid. Lapsed teevad kutseid.  

 

Juhatas 
Kaidi Reimal 
Hoolekogu esimees 

Protokollis 
Triin Majori 
Hoolekogu aseesimees 

  

 

 


